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رییس شورای عالی داروخانه های انجمن داروسازان ایران:

داروخانه ها در آستانه ورشکستگی 

روسای  گردهمایی  در  وزیرآموزش وپرورش 
کانون های بازنشستگی از بهره برداری از باشگاه های 
در  فرهنگی  بازنشستگان  ویژه  رفاهی  و  فرهنگی 

تمام مراکز استان تا پایان کار دولت خبر داد.
یکمین  و  چهل  در  میرزایی  حاجی  محسن 
سراسر  بازنشستگی  کانون های  روسای  گردهمایی 
حال  در  تهران  باهنر  شهید  اردوگاه  در  که  کشور 
برگزاری است، اظهار کرد: هرچند افزایش عمر کارایی 
جسم را کاهش می دهد اما وجهه روحانی انسان فربه تر 
و غنی تر می شود بنابراین نیازمند وجهه روحانی افراد 

هستیم و جامعه به آن نیازمند است.
بازنشستگان  توانمندی های  به  افزود:  وی 
چگونه  که  است  این  چالش  لذا  نیازمندیم 
ظرفیت سازی کنیم تا از توانمندی های بازنشستگان 
استفاده کنیم افکار و ایده های بسیار ارزشمندی در 
افراد وجود دارد که ممکن است به نسل بعد منتقل 

نشود و این موضوع باید در اولویت باشد.
فرهنگی  باشگاه   ۵ تاکنون  کرد:  اضافه  وی 
رسیده  بهره برداری  به  بازنشستگان  ویژه  رفاهی  و 
است و قرار است ۱۷ باشگاه فرهنگی و رفاهی ویژه 
بازنشستگان نیز تا پایان سال به بهره برداری برسد و 
تا پایان این دولت همه استان ها دارای باشگاه ویژه 
رفاهی  و  فرهنگی  باشگاه  می شوند.  بازنشستگان 
بازنشستگان نباید فقط در حد یک باشگاه باشد بلکه 

باید شعاع فعالیت هایش همه جامعه را فراگیرند.
جامعه  حق  این  کرد:  اظهار  میرزایی  حاجی 
کند  استفاده  بازنشستگان  تجربیات  از  که  است 
بلکه  نیستند  حاضر  افراد  فقط  جامعه  ترکیب 
انسان های گذشته نیز در تشکیل یک جامعه سهیم 
هستند. لذا اگر جامعه می تواند افق های بیشتری را 

ببیند ناشی از تلاش بازنشستگان است.
باوجود  اینکه  بیان  با  آموزش وپرورش  وزیر 

شرایط و تنگناهای موجود، اراده ما برای اقدام در 
این زمینه و رفع مشکلات جدی است گفت: اکنون 
فرهنگی  بازنشستگان  اختیار  در  درمانگاه   ۱۲۳
بیماران  برای  اسکان  مرکز   ۱۰ همچنین  است، 
درصد   ۸۰ با  درمانی  قطب   ۱۰ در  صعب العلاج 
خدمات  ارائه  فرهنگی  بازنشستگان  برای  تخفیف 
درمانگاه ها  این  ظرفیت  درصد   ۶۰ که  می دهند 

توسط بازنشستگان فرهنگی استفاده می شود.

برخی  ارائه  به  امید  و  تدبیر  کابینه  عضو 
کرد:  تصریح  و  اشاره  بازنشستگان  به  تسهیلات 
ازجمله  تومان  میلیون   ۵۰ تا  ضروری  وام  افزایش 
مهر  قرض الحسنه  بانک های  با  لذا  است،  اقدامات 
و۲۰   ۱۰ وام های  اعطای  برای  رسالت  و  ایران 

میلیونی به این افراد هماهنگ کردیم.
وزیر آموزش و پرورش ادامه داد: ارائه تسهیلات 
از  بازنشستگان  ویژه  زیارتی  تورهای  انجام  برای 
استفاده کنندگان  و ۳۶ درصد  است  اقدامات  دیگر 

این نوع تسهیلات بازنشستگان هستند.
حاجی میرزایی با بیان اینکه سازمان پژوهش 
و سایر سازمان های مربوطه را موظف به بهره گیری 
بازنشستگان کردیم،  از تجربیات علمی و فرهنگی 
کتاب  دو  سالانه  استان ها  از  یک  هر  کرد:  اظهار 
کرد  خواهند  معرفی  بازنشستگان  نوشته های  از 
رایگان چاپ  به صورت  آن ها  اندیشه  و  تجربیات  تا 
ورزشی،  تفریحی،  مراکز  تمام  همچنین  شود. 
اقامتی، کتابخانه ها و تعاونی های مسکن در خدمت 

سرویس دهی به بازنشستگان است.
پوشش های  در  تبعیض  رفع  بر  پایان  در  وی 
و  کرد  تأکید  شاغلین  و  بازنشستگان  بین  درمانی 
گفت: تلاش کردیم هماهنگی هایی صورت گیرد تا 
به تدریج خدمات و سرویس های مطلوب تری را به 

بازنشستگان فرهنگی در حوزه درمانی ارائه شود.

رئیس شورای اسلامی شهر تهران گفت: ۳۰۰ 
میلیون دلار برای تأمین اتوبوس و واگن قطار نیاز 

است.
شهر  اسلامی  شورای  رئیس  هاشمی  محسن 
شهر  شورای  امروز  علنی  جلسه  پایان  در  تهران 
سوالی  به  پاسخ  در  خبرنگاران  جمع  در  تهران 
درخصوص برگزاری جلسه ای  با معاونت هماهنگی 
روز  گفت:  جلسه  این  خروجی  و  جمهور  رییس 

گذشته این جلسه برگزار شد.
وی افرود: همه دست اندرکاران تامین اتوبوس 
اما  داشتند  حضور  جلسه  این  در  قطار  واگن  و 
متاسفانه بانک مرکزی و سیستمی که باید تامین 

رهبری  معظم  مقام  نظر  به  را  موضوع  کند  ریال 
موکول کردند.

نظر  تا  گفتند  مسؤولان  این  گفت:  هاشمی 
از  توانند  نمی  نکنند  اخذ  را  رهبری  معظم  مقام 

صندوق پولی برداشته و به ریال تبدیل کنند.
داد:  ادامه  تهران  اسلامی شهر  رئیس شورای 
البته حرف های مثبتی هم در این جلسه زده شد و 
گفته شد اگر همین ارز را هم بدهند و به ریال هم 

تغییر ندهند مشکلی نیست.
وی ادامه داد:  وزارت صنعت و معدن معتقد 
بودند با دلار هم می توانند اتوبوس های مورد نیاز 
بگیرد کار  اتفاق صورت  این  اگر  تامین کرد که  را 

خوبی انجام خواهد شد.
این  جمهوری  ریاست  باید  گفت:  هاشمی 
موضوع را در نامه ای به سمع نظر رهبری برسانند 

تا این موضوع ۳۰۰ میلیون دلاری محقق شود.
پاسخ  در  تهران  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
به این سوال که اخیرا خانم فائزه هاشمی سخنانی 
درخصوص رهبر معظم انقلاب داشتند نظر شما در 
این خصوص چیست گفت: شب پیش در مصاحبه 
ای گفتم که تضعیف رهبری به صلاح کشور نیست.
وی افزود: مرحوم آیت الله هاشمی هم سعی 
حضور  با  کشور  داخل  در  باید  که  بود  این  شأن 
و  موضوعات  ایشان  رهبری  و  رهبری  معظم  مقام 

مشکلات کشور را حل و فصل کنیم.
که  ای  مصاحبه  داد:  ادامه  همچنین  هاشمی 
یک  در  ایشان  نبود  مصاحبه  شد  پخش  ایشان  از 
مکانی صحبت های به صورت خصوص می گفتند 

و این صداها ضبط شده و بعد منتقل شده است.
این  رئیس شورای اسلامی شهر تهران گفت: 
و  است  نبوده  سی  بی  بی  با  مصاحبه  صحبت ها 

خودشان تبدیل به یک مصاحبه کرده اند.
شنیده  که  سوال  این  به  پاسخ  در  هاشمی 
هنوز  گفت:  اند  گرفته  مرخصی  آروین  بهاره  شده 
اگر  و  است  نرسیده  من  دست  به  ایشان  مرخصی 

مرخصی بخواهند بنده بررسی خواهم کرد.

پذیرش مددجو در مددسرای خاوران منطقه 
۱۵ همزمان با برودت هوا 4۵ درصد افزایش داشته 

است.
معاون  مختاری  اکبر  امتیاز،  گزارش  به 
این خبر گفت:  اعلام  با  فرهنگی منطقه  اجتماعی 
نفر  این مددسرا در شب های عادی میزبان 44۰ 
است ولی با توجه به کاهش شدید دما در شبهای 

گذشته ۶۶۰ نفر در این مددسرا پذیرش شده اند.
مختاری اضافه کرد:  زمان پذیرش این مرکز 
از ساعت ۱۸ تا ۳ بامداد می باشد و هر مددجو تا 
بماند.  مددسرا  در  تواند  می  بخواهد  که  زمان  هر 
معاون اجتماعی فرهنگی منطقه با اشاره به اینکه  
مجددا  بایست  می  خروج   اولین  از  پس  مددجو 
تحویل  شامل  پذیرش  مراحل  که  شوند  پذیرش 

لباس،  سپردن وسایل شخصی به صندوق امانات، 
استحمام، ارجاع به واحد مشاوره، مددکاری و  ورود 
به سالن است، افزود: ارائه شام و صبحانه و درصوت 
دیگر  از  پزشک   ویزیت  و  ناهار  دادن  فرد  ماندن 
 ۲4 کرد:  نشان  خاطر  وی  است.  مددسرا  خدمات 
ساعته شدن مددسرا یکی از اتفاقات خوبی است که 
از سال گذشته با نظر شهردار محترم تهران رخ داده 

است و از بهمن سال گذشته مددسرای خاوران  با 
هدف حمایت از افراد بی پناه و معتادین، خدمات 
از  ارائه می کند. مختاری  به مراجعین  ۲4 ساعته 
شهروندان خواست در صورت مشاهده افراد کارتن 
با حضور  تا  خواب، مراتب را به ۱۳۷ اطلاع دهند 
این  انتقال  به  نسبت  تهران  شهرداري  مددکاران 

افراد به گرمخانه ها اقدام شود.

رئیس سازمان غذا و دارو گفت: ایران از لحاظ مصرف آنتی بیوتیک ها 
در جهان در جایگاه دوم بعد از مغولستان قرار دارد. محمد رضا شانه ساز، 
رئیس سازمان غذا و دارو در مراسم نهمین کنگره تخصصی کنترل عفونت 
در دانشگاه علوم پزشکی ایران، اظهار داشت: کنترل عفونت یک موضوع 
بسیار مهم و یک بحران بشری است و اهمیت آن بسیار فراتر از مسائل 
تجاری و بازرگانی است. وی بیان کرد: مقاومت میکروبی به عنوان یک 
مسئله مهم در سازمان جهانی بهداشت مورد نظر است و موضوع آنتی 
بیوتیک ها به عنوان یک چالش بشری مطرح است. رئیس سازمان غذا و 
دارو با اشاره به اینکه بسیاری از آنتی بیوتیک ها اثربخشی خود را از دست 
داده اند، اظهار کرد: ایران از لحاظ مصرف آنتی بیوتیک ها در جایگاه دوم 
بعد از مغولستان قرار دارد که این جای نگرانی بسیار زیاد است و یکی از 
مداخلات مهم در این زمینه تولید اقلام ضد عفونی کننده است.شانه ساز 
خاطرنشان کرد : یکی از مراکز صدور بیماری های عفونی و مقاومت های 
میکروبی، بیمارستان ها هستند که باید کنترل و نظارت بیشتری بر آنها 
انجام گیرد. وی اعلام کرد: در زمینه تولید تجهیزات کنترل عفونت و 
استریلیزسیون قدم های خوبی در کشور برداشته شده است؛ به طوری که 

تاکنون توانسته ایم بیش از ۹۵ درصد از مواد مورد نیاز در حوزه کنترل 
عفونت را در کشور تولید کنیم و جایگاه بسیارخوبی در حوزه صادرات 
داریم.  رئیس سازمان غذا و دارو تصریح کرد: آنچه بیش از گذشته ضرورت 
آن احساس می شود، ارتباط تنگاتنگ شرکت های فعال در حوزه کنترل 
باید مداخلات و  و مراکز پژوهشی است؛ همچنین  عفونت، دانشگاه ها 
آموزش های لازم در این حوزه افزایش یابد . شانه ساز تاکید کرد: با توجه 
به اهمیت موضوع کنترل عفونت، ما باید مصرف آنتی بیوتیک ها را در 
کشور کنترل کنیم و یکی از مداخلات اصلی،  همکاران حوزه کنترل 
عفونت هستند که باید در این زمینه وارد شوند. حسینعلی شهریاری 
دبیر مجمع خیرین سلامت و عضو کمیسیون بهداشت مجلس شورای 
اسلامی نیز در مراسم افتتاح نهمین کنگره تخصصی کنترل عفونت و 
استریلیزاسیون مواد و تجهیزات پزشکی بیان کرد : یکی از دلایل اصلی 
اشغال تخت های بیمارستانی  افزایش بیماری های عفونی است. وی گفت : 
سالیانه از بیماران بستری در کشور حدود ۷۵۰ هزار نفر به بیماری عفونی 
مبتلا می شوند که متاسفانه ۱۰ درصد از آنها جانشان را از دست می دهند.

عضو کمیسیون بهداشت مجلس با اشاره به اینکه مقدار مصرف آنتی 

بیوتیک در ایران از تمام اروپا هم بیشتر است، تصریح کرد: این کنگره 
می تواند کمک شایانی به حوزه کنترل عفونت کند. دبیر مجمع خیرین 
سلامت تاکید کرد: ما باید جایگاه افراد در حوزه کنترل عفونت را ارج نهیم 
و انگیزه آنها را افزایش دهیم تا به خوبی ایفای نقش کنند.وی تصریح کرد: 
یکی از عواملی که باعث مرگ و میر در بیمارستان ها می شود بیماری های 
عفونی است؛ لذا ما می خواهیم رویکرد مجمع خیرین سلامت را به سمت 
پیشگیری و سلامت سوق دهیم  .همچنین ما باید افراد را تشویق کنیم تا 
در حوزه کنترل عفونت و استریلیزسیون مواد و تجهیزات پزشکی سرمایه 
گذاری کنند.عضو کمیسیون بهداشت مجلس ضمن بیان این نکته که 
مسئله کنترل عفونت از همان اوایل انقلاب مورد توجه بوده است، خاطر 
نشان کرد: امید است بتوانیم با آموزش به قشر همکاران پزشک و مردم، 
سطح سواد سلامت جامعه را ارتقاء دهیم و خود مراقبتی افراد را بالا 
بریم تا مشکلات این حوزه کاهش و سطح کیفی کنترل بیماری های 
عفونی افزایش یابد. شهریاری افزود: سالیانه حدود ۱۵ تا ۱۶ هزار میلیارد 
تومان از بودجه های تعیین شده در کشور صرف هزینه های حوزه کنترل 

بیماری های عفونی می شود.

با  ایران  داروسازان  انجمن  داروخانه های  عالی  شورای  رییس 
سوی  از  داروخانه ها  گذشته  سال  مطالبات  پرداخت  لزوم  بر  تاکید 
حال  در  داروخانه ها  بدانند  دولتمردان  گفت:  سلامت،  بیمه  سازمان 

ورشکستگی هستند. چرا صدای داروسازان شنیده نمی شود؟.
مهدی زارعی، در واکنش به خبری مبنی بر پرداخت مطالبات 
داروخانه ها تا پایان شهریور ماه ضمن انتقاد از سازمان بیمه سلامت 
در خصوص پرداخت مطالبات داروخانه ها، گفت: داروسازان تاکنون در 
مسیر تامین به موقع داروی بیماران، از هیچ اقدامی فروگذار نکرده اند 
و حتی با دریافت وام بانکی تلاش کرده اند که خللی در زنجیره عرضه 
بیمه سلامت،  سازمان  که  است  بار  تاسف  این  اما  نشود،  ایجاد  دارو 
نکرده،  تسویه  را  داروسازان  به  خود  گذشته  سال  مطالبات  تنها  نه 
سلامت  بیمه  سازمان  سلامت  خدمات  بیمه  معاون  مصاحبه  بلکه 
کتمان  خود  ماه،  شهریور  تا  داروخانه ها  مطالبات  پرداخت  بر  مبنی 

واقعیت هاست.
وی با بیان اینکه پیشنهاد می کنم به جای انکار مطالبات و آدرس 

طبق  افزود:  کنید،  پرداخت  را  داروخانه ها  مطالبات  دادن،  نادرست 
گفته رییس سازمان بیمه سلامت، بدهی سازمان بیمه سلامت بابت 
مطالبات سال گذشته موسسات درمانی ۳۷۰۰ میلیارد است. بنابراین 

به چه دلیل در آن مصاحبه انکار واقعیت صورت گرفته است؟.
زارعی ضمن تاکید بر شرایط اقتصادی نامطلوب داروخانه ها، ادامه 
داد: متاسفانه باید اعلام کنیم که عامل بسیاری از مشکلات دارویی کشور، 
عدم پرداخت به موقع مطالبات داروخانه ها توسط سازمان های بیمه گر 
است که داروخانه ها را به ورشکستی کشانده است. ما انتظار داریم بیمه 
سلامت، هر چه  سریع تر مطالبات سه ماهه دی، بهمن و اسفند سال 

گذشته را که معادل پنج ماه عادی سال است،  پرداخت کند.
حال  در  داروخانه ها  بدانند  دولتمردان  کرد:  تاکید  زارعی 
نمی شود؟. طبق  داروسازان شنیده  چرا صدای  ورشکستگی هستند. 
باید  بیمه ها  بیمه گر،  سازمان های  و  داروخانه  میان  قراردادهای 
اینصورت  غیر  در  کنند.  پرداخت  موعد  سر  را  داروخانه ها  مطالبات 
روسای سازمان های بیمه گر قانونا و شرعا مسئول هستند. حداقل برای 

تامین داروی بیماران و مردم اخطار همکاران ما را جدی بگیرید.
وی همچنین گفت: با توجه به هزینه های پرسنلی پایان سال که 
چند برابر ماه های عادی است، انتظار حداقلی ما این است که مطالبات 

سال گذشته داروخانه ها را بپردازید.

گام های جدید منطقه21 در مسیر 
احداث پروژه زیرگذر بزرگراه فتح-

سه راهی شهریار)باغستان(
رحمانی  میدانی  بازدید  و  مشترک  جلسه 
برق  اداره  رئیس  رنجبر  با  منطقه۲۱  شهردار 
منطقه ای آزادی از پروژه زیرگذر بزرگراه فتح-
سه راهی شهریار)باغستان( با محوریت موضوعی 
رفع معارض برق در محدوده این پروژه عظیم و 

فرامنطقه ای انجام گرفت.
پیشرفت  با  همگام  امتیاز،  گزارش  به 
فتح-سه  بزرگراه  زیرگذر  پروژه  اولیه  مراحل 
عملیات  منطقه۲۱،  در  شهریار)باغستان(  راهی 
پیرامونی  حوزه  در  برق  تیرهای  معارض  رفع 
محل احداث این پروژه بزرگ در حال پیگیری و 
انجام است که در همین راستا نیز؛ طرح انحراف 
ترافیکی این پروژه از سوی حوزه فنی و عمرانی 
بر  بنا  پایتخت اجرایی شده است.  ورودی غربی 
مابین  فی  که  مشترکی  جلسه  در  گزارش؛  این 
منطقه  برق  اداره  رئیس  با  منطقه۲۱  شهردار 
یادشده  موارد  بر  علاوه  شد،  برگزار  آزادی  ای 
کابل  آب،  های  لوله  معارض  رفع  درخصوص 
های برق و سایر تاسیسات داخل فضای سبز هم 
تصمیمات مهمی اتخاذ شد. لازم به ذکر است؛ با 
بهره برداری و افتتاح پروژه عظیم و فرامنطقه ای 
زیرگذر بزرگراه فتح-سه راهی شهریار)باغستان(، 
علاوه بر رفع گره ترافیکی در این محدوده، شاهد 
و  عبوری  مسافرین  شهروندان،  تردد  سهولت 

شهرک های اقماری همجوار خواهیم بود.

افزایش زمین های بازی کودکان در 
بوستان های منطقه 13 

عملیات  روند  تداوم  از   ۱۳ منطقه  شهردار 
احداث زمین بازی جدید کودکان در سه بوستان 
دیگر این منطقه توسط اداره فضای سبز معاونت 
خدمات شهری و محیط زیست خبر داد و گفت 
: تعداد زمین های بازی در بوستان های منطقه 

۱۳ به ۳۳ عدد رسید. 
زاده،  رحمان  مرتضی  امتیاز،  گزارش  به 
بازی  فضاهای  نقش  به  اشاره  با  منطقه  شهردار 
رسمی مثل پارک ها و زمین های بازی در رشد 
جسمی و شناختی کودکان گفت : این فضاها ، 
بخش بسیار مهمی از محیط روزمره کودکان را 
تشکیل می دهند ؛ جایی که در کنار همسالان 
خود و اندکی دورتر از والدین، دنیایی از شادی، 
همین  به  می کنند،  تجربه  را  سرگرمی  و  بازی 
دارای  بازی  زمین های  طراحی  که  است  دلیل 
 ۵ احداث  با  اینکه  بیان  با  وی  است.    اهمیت 
 ، منطقه  های  بوستان  در  دیگر  بازی   زمین 
زمین  این  افزود:  رسید  عدد   ۳۳ به  آنها  تعداد 
های  بازی مطابق با استاندارد های لازم به متراژ 
۱۰۰ متر مربع در بوستان جنگلی سرخه حصار و 
۸۵متر مربع در بوستان زرتشت و ۳۰۰متر مربع 
شهردار  است.  شده  احداث  پیروزی  بوستان  در 
بازی  های  زمین  این   : کرد  تصریح   ۱۳ منطقه 
مجهز به کف پوش و تجهیزات بازی پلی اتیلنی 
ای  زمینه  آنها  ایمنی  و  زیبایی  به  توجه  با  که 
کودکان  شادابی  و  روحیه  حفظ  جهت  مناسب 
بازی   های  این مجموعه   : داد  ادامه  . وی  است 
عموما متشکل از سازه ) اسکلت فلزی( ، سرسره 
های  تونل   ، مارپیچ   ، تونلی   ، اتیلن  پلی  های  

ارتباطی و پلکان است.

جرای برنامه های فرهنگی و تدارک 
ایستگاه های صلواتی در جنوب شهر 

ویژه ایام فاطمیه
 همزمان با ایام فاطمیه برنامه های فرهنگی 
و سوگواری در محلات جنوب شهر اجرا می شود.
معاون  فریدی  محسن  امتیاز،  گزارش   به 
سیاه  به  اشاره  با  منطقه  فرهنگی  و  اجتماعی 
های  ساختمان  و  محلات  سراهای  کردن  پوش 
این  فاطمیه گفت:  طی  ایام  به مناسبت  اداری 
و  مساجد  ها،  حسینیه  در  عزاداری  مراسم  ایام 
شود.  وی  می  برگزار  منطقه  محلات  سراهای 
ضمن  فاطمیه  دوم  دهه  آغاز  با  همزمان  افزود: 
از  پذیرایی  برای  صلواتی  ایستگاه   ۱۱ استقرار 
شهروندان در خیابان میعاد شمالی خانی آباد نو 
شمالی، نمایشگاهی از کتاب با موضوع حجاب در 
کتابخانه سیدالشهدا بوستان ولایت برپا می شود.   

با  آموزشی  کارگاه  مناسبت  همین  به  همچنین 
برنامه  و  زهرا)س(  حضرت  زندگینامه  محوریت 
قرائت حدیث کساء در سراهای محلات تدارک 
دیده شده است. ضمن اینکه مسابقه ای نیز در 
در  شهروندان  های  دلنوشته  آوری  جمع  قالب 

سراها برگزار خواهد شد.

شهردار منطقه چهار تهران خبر داد:
کمک های غیر نقدی شهروندان منطقه چهار 

تهران به سیل زدگان سیستان و بلوچستان
شهردار منطقه چهار تهران از برپایی غرفه 
های جمع آوری کمک های غیر نقدی به سیل 
گفت:  و  داد  خبر  بلوچستان  و  سیستان  زدگان 
آوری  آماده جمع  تهران  نقطه شمال شرق   ۳۰
استان  زدگان  سیل  برای  مردمی  های  کمک 

سیستان و بلوچستان است.
به گزارش امتیاز، »محمد محمددوست« 
با اعلام این خبر گفت: به منظور یاری رساندن 
سیستان  استان  زده  سیل  و  عزیز  هموطنان  به 
های  آوری کمک  غرفه جمع  بلوچستان، ۳۰  و 
غیر نقدی در سراهای محله و مکان های پردد 

جانمایی شد. 
وی افزود: به دنبال وقوع سیل و آب گرفتگی 
شدت یافتن  و  بلوچستان  و  سیستان  استان  در 
مشکلات  ایجاد  و  فصلی  رودخانه های  طغیان 
شهری  مدیریت  عزیز،  هموطنان  برای  فراوان 
با محوریت معاونت  منطقه چهار تصمیم گرفت 
امور اجتماعی و فرهنگی منطقه و مرکز خدمات 
های  غرفه  برپایی  به  نسبت  رفاهی  و  اجتماعی 
چهار  منطقه  شهردار  کند.  اقدام  آوری  جمع 
تامین  منظور  به  و  اساس  این  بر  کرد:  تصریح 
نیازهای مردم آسیب دیده از سیل در این استان، 
سراهای محله های ۲۰ گانه به همراه ساختمان 
مرکزی شهرداری منطقه چهار، میادین و مکان 
های مهم این منطقه آماده دریافت کمک های 

غیر نقدی شهروندان هستند.

   شهردار منطقه یک :
 رای قطعی پالادیوم به منطقه یک  

ابلاغ نشده است
کرد:  اعلام  تهران  یک  منطقه  شهردار   
به  بدوی  رای  پالادیوم  خصوص  در  تاکنون 
منطقه ابلاغ شده است که طبق قانون با تجدید 
انتظار  در  پالادیوم،  مجموعه  مالک  نظرخواهی 

ابلاغ رای قطعی هستیم.
موسوی  حمید  سید  امتیاز؛  گزارش  به 
اظهار  فوق  مطلب  اعلام  با  یک  منطقه  شهردار 
در  قطعی  رای   ۱۰۰ ماده  کمیسیون  از  داشت: 
رابطه با تخلفات پل و تونل پالادیوم واصل نشده 
است و تا زمانیکه ابلاغ نشود اطلاعی از مفاد رای 

صادره نداریم
وی بیان داشت: شهرداری منطقه یک خود 
را مکلف و موظف به اجرای قانون و آرای مقام 
قطعی  رای  ابلاغ  صورت  در  و  دانسته  قضایی 
کمیسیون ماده ۱۰۰ ، مطابق قانون و مفاد رای 
برای  را  فنی  اجرایی  و  قانونی  ترتیبات  صادره، 
اجرای دقیق آن بی کم و کاست معمول می دارد.

عزیمت به محل خدمت با دوچرخه در 
سردترین فصل سال

ماه،  دی  از  روز  چهارمین  و  بیست  در 
شهردار  بحیرایی  همراه  به  شهردار۹  مفاخریان 
منطقه۱۰ و جمعی از مدیران و پرسنل مناطق 
به عنوان  با دوچرخه  را  تا محل خدمت  شهری 

وسیله حمل و نقل پاک طی کردند.
و   ۹ مناطق  امتیاز، شهرداران  به گزارش 
۱۰شهری در راستای حمایت از   از کمپین »سه 
شنبه های بدون خودرو« مسیر میدان آزادی تا 
محل خدمت در ساختمان های ستادی را رکاب 

زدند.
 سید علی مفاخریان شهردار منطقه با اشاره 
به این حرکت نمادین عنوان داشت: اجرای »سه 
تهران  شهر  در  که  خودرو«  بدون  های  شنبه 
را  انجام می شود، زمینه  توسط مدیران شهری 
برای فرهنگ سازی در استفاده از وسایل حمل 
تا شاهد  و نقل پاک و عمومی  فراهم می کند 
آسمان آبی در تهران به عنوان شهری پاک برای 

همه باشیم .
در ادامه حسین بحیرایی شهردار منطقه۱۰ 
با اشاره به »سه شنبه های بدون خودرو«  آن 
با  توان  می  که  دانست  فرهنگی  فعالیت  یک  را 
بهبود زیرساخت ها و توسعه مسیر های دوچرخه 

سواری در هوای پاک شهر تهران سهیم شد.

فـراخـوان یـادمـان ســردار ایــران 
و 176 کبـوتـر مهـاجــر

جشنواره  اجرای  از   ۱۰ منطقه  شهردار 
با  مهاجر  کبوتر   ۱۷۶ و  ایران  سردار  یادمان 
هدف حفظ ارزش های انقلاب اسلامی با رویکرد 

وحدت و وفاق ملی خبر داد.
به گزارش امتیاز، حسین بحیرائی شهردار 
مناسبت  به  افزود:  خبر  این  اعلام  با  منطقه 
سلیمانی  قاسم  حاج  سپهبد  سردار  شهادت 
آسمانی  به  توجه  با  و  مجاهدش  همرزمان  و 
سانحه  در  عزیزمان  هموطنان  از  جمعی  شدن 
هواپیمایی اوکراین با همکاری دانشگاه فرهنگی 
و  ایران  سردار  یادمان  جشنواره  سوره  هنری  و 
۱۷۶ کبوتر مهاجر در رشته های هنری از قبیل 
برگزار  عکاسی  و  نقاشی  تصویرسازی  گرافیک، 
می شود. بحیرائی اظهار داشت: جشنواره مذکور 
فرهنگی،  نیازهای  به  پاسخگویی  راستای  در 
هنری و اجتماعی و با هدف انجام فعالیت های 
مذهبی  ملی،  ارزشمند  و  ماندگار  زیربنایی، 
برگزار می شود و از تمام هنرمندان آزادی خواه 
و جوانان خلاق و انقلابی دعوت کرد تا با نگاهی 
نو به مفاهیم پیروزی، آزادی، آزادگی و شهادت، 
نقش سردار سلیمانی در درخشش قدرت منطقه 
های  رشته  در  آثـار خود  اسلامی  ای جمهوری 
www.sardar.soore.هنری مختلف به نشانی
ارائه  آثار  کلیه  افزود:  نمایند.وی  ارسال    ac.ir
شده ثبت و در نمایشگاه دانشگاه سوره به معرض 
نمایش گذاشته خواهد شد و در نهایت بهترین 
آثار طي داوري تخصصي انتخاب و به منتخبین 
علاقه  است؛  شود.گفتنی  مي  اهدا  جوایزي 
رشته  در  خود  آثار  ارسال  با  توانند  می  مندان 
گرافیک در زمینه طراحی پوستر و نشانه سردار 
اوکراین،  هواپیمایی  سانحه  یادبود  و  سلیمانی 
مقاومت  حماسه  موضوع  با  تصویرسازی  رشته 
سردار و همرزمانش و داستان پرواز بی بازگشت، 
رشته نقاشی با طراحی از پرتره شهید حاج قاسم 
سلیمانی و شهیدان همراه او و در رشته عکاسی 
شهید  یادبود  تشییع  مراسم  از  مستندسازی  با 
ماه  بهمن   ۵ تا  ایران  نقاط  اقصی  در  سلیمانی 

سال جاری در این جشنواره شرکت نمایند.

معاون فنی و عمران شهرداری منطقه6 خبر داد؛
لکه گیری و ترمیم آسفالت معابر در 

قلب پایتخت
 معاون فنی و عمران شهرداری منطقه ۶ از لکه 
گیری و ترمیم آسفالت معابر سطح منطقه خبر داد 
و گفت: در دو هفته گذشته، عملیات لکه گیری و 
اصلاح هندسی ۱۵۵۰ متر مربع از معابر سطح منطقه 

با به کارگیری ۲۳۳تن آسفالت انجام گرفته است.
مطهری  مرتضی  امتیاز،  گزارش  به 
هدف  با  معابر  گیری  لکه  عملیات  گفت:اجرای 
رفع  و  و خیابان  ها  ها  مناسب سازی سطح کوچه 
می  صورت  شهروندان  مروری  و  عبور  مشکلات 
و  روسازی  پیاده  عملیات  گفت:  مطهری  گیرد.  
بهسازی خیابان پیروزه در میدان سلماس نیز در 
شهرداری  عمران  و  فنی  است.معاون  اجرا  حال 
منطقه شش اضافه کرد: یکی از مطالبات شهروندان 
بهبود وضعیت تردد در معابر شهری و زیباسازی 
محیط شهری بوده و ترمیم و مرمت آسفالت معابر 
بر اساس اولویت بندی صورت می گیرد. وی با بیان 
اینکه خرابی ها و گودال ها خطری برای عبور و 
مرور به شمار می روند و اگر به فوریت مرمت نشوند، 
توسعه پیدا کرده و خرابی های بزرگتری را موجب 
سریع  و  موقع  به  ترمیم  کرد:  تصریح  می شوند، 
آسفالت از هزینه های بعدی جلوگیری می نماید 
و با بازدید های میدانی روزانه و هفتگی وضعیت 

آسفالت معابر بررسی می شود.

پیاده راه سازی خیابان استاد شهریار در پهنه رودکی به مراحل پایانی رسید
محمد جواد حق شناس رییس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی 
سیاست  شورای  نشست  در  امروز  صبح  تهران  شهر  اسلامی  شورای 
گذاری پهنه فرهنگ و هنر رودکی که در منطقه ۱۱ برگزار شد؛ گفت: 

پیاده راه سازی ضلع جنوبی خیابان شهریار در مراحل پایانی است .
به گزارش امتیاز، نشست شورای سیاست گذاری پهنه فرهنگ 
رییس  با حضور محمد جواد حق شناس  امروز  رودکی صبح  هنر  و 
کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر تهران ، مصطفی 
کاظمی مشاورو مدیر کل دفتر شهردار تهران ، برزین ضرغامی مدیر 
و  آبادیان شهردار منطقه ۱۱  نصراله   ، تهران  زیبا سازی شهر  عامل 
دیگر مدیران و مسئولان با بررسی طرح تفصیلی پهنه فرهنگی هنری 

رودکی و پیاده راه سازی خیابان استاد شهریار برگزار شد.

محمد جواد حق شناس در این نشست ضمن بیان اهمیت پهنه 
رودکی به عنوان یکی از آرزوها و خواسته های جدی در شهر تهران 
گفت: مدت هاست که اهالی فرهنگ و هنر و مدیریت عالی فرهنگی 
های  مجموعه  خاطر  به  دارند  نظر  در  تهران  و شهر  کشور  هنری  و 
ارزشمندی که در این پهنه وجود دارد و تالار و وحدت و تئاتر شهر به 
عنوان ۲ نگین اصلی آن ، زمینه استفاده بیشتر و تخصصی تر را برای 
بهره برداران ، مردم شهر و مهمانان تهران در این حوزه فراهم کنند.

وی افزود: پهنه رودکی جزو اولین اتفاقات مهم در دوره جدید 
مدیریت شهری تهران بود که جایگاه آن در بودجه سال ۹۷ مشخص 
محل  همین  در   ۹۷ سال  اوائل  از  که  شد  باعث  تلاش  این  و  شد 
مجموعه ای از نشست ها ها را پیگیری کنیم و تمام ذی نفعان حوزه 

شهری و مدیریت شهری و گستره تر از آن را دعوت کنیم. حق شناس 
ادامه داد: در بررسی ها مشخص شد که 4 مطالعه بزرگ در خلال ۱۰ 
سال با موضوع پهنه رودکی از منظری خاص توسط نهادهای مختلف 
انجام شده است. همچنین مطالعات اجتماعی و اتاف نیز در این زمینه 
انجام شده که به مرحله نهایی و جمع بندی برای آغاز کار و اجرایی 
شدن آن رسیدیم . این عضو شورای اسلامی شهر تهران عنوان کرد: 
با همین رویکرد استارت کار امسال خورد و کار به مراحلی رسید که 
پیاده راه سازی ضلع جنوبی خیابان شهریار در مراحل پایانی است و 
امیدواریم که ضلع شمالی آن هم تا پایان بهمن به نتیجه برسد. او  در 
پایان ابراز امیدواری کرد پهنه رودکی به عنوان پهنه الگو و شایسته و 

نمونه عملکردی در این دوره مدیریت شهری ارائه شود.
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